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от  

ПРЕДСЕДА'ГЕЛЯ  НА. С)БПТИНСКИ  СЪвЕТ- 
гр.Перник  - ииж. Юрий  Любенов  Драганов  

по  коист. дело  N 14 f 2000 г. по  описа  на  КС  

увАЖАЕМ  конституционки  СъдИИ, 

в  изпълнение  на  ваши  указанйя, дадени  с  определение  
от  26.10.2000 год.,прилагаме  PEпIEEВkE N 369 / 29.07.1999 год., 
взето  по  протокол  N 9 / 1999 год. от  абщински  съвет- гр. 
перник, което  да  послужи  като  писмено  доказателство , 
установяващо  активната  легитимация  на  общинския  съвет- 
гр.перник  по  конститудионио  дело  N 14 по  описа  за  2000 год. 
на  Коититуднонен  съД  на  републипса  България  - гр. София. 

Считаме, яе  е  безпредметно  обсъждането  на  предмета  на  
спора  с  министъра  на  здравеопазването , тъй  като  спора  за  
компетентиост  относно  промяна  статута  на  общинска  
собственост  в  държавата  е  породен  по  силата  на  разпоредбата  
на  ял. 101 ал.5 т.1 във  вр. с  ал.1 от  закона  за  лечебните  
заведения, и  спора  не  би  могъл  да  се  ра.зрешu от  двете  
заинтересовани  институции . т  ака, тълкувайки  разпоредбата  на  
чл. 1 о1 ал. ]. и  5 от  ЗЛЗ, министъра  на  здравеопазването  
ЕДнОЛично  е  взел  решение  за  преобразуване  на  публинно  
здравно  заведение  "обединена  районна  болиица'3, гр.перник  в  
лечебно  заведе.ние  със  статут  на  Акционерно  дружество, с  което  
на  практика  се  е  разпореДил  и  със  собствеността  върху  капитала  
на  дружеството, както  и  кои  да  бъдат  акцивнери  в  дружеството . 

в  тази  връзка, Обгцина  перник  е  депозирала  ЖАЛБА  до  
върховен  администратuвен  съд- гр.София  против  Заповед  N 
РД-1 9-1 о  от  18.08.2000 год. на  мпнистъра  на  Здравеопа.зването, 
копие  от  която  прйлагаме . 

гI. г~~  

~~1~ `-'•~ w..1 4(rв• 

Дата
/~//~f 

 •a~aiвaa % 	 1( 

М  О  Л  Б  А  



Qсвен  това  Qбгцина  Перник  и  други  заинтересовани  
общини, са  предявили  иСкQВА  МOЛfiA по  чл. 70 от  
Търговския  закон, с  което  се  иска  отмяна  на  решението  за  
вписване  на  Акционерното  дружество, в  което  по  силата  на  
цитираната  по-горе  заповед  на  министъра  на  здравеопазването , 
е  QдъРЖАВЕНА  51 % от  обгцинската  собственост . Във  връзка  с  
посочената  искова  молба  е  образувано  гр. дело  N 963/ 2000 год. 
по  описа  на  Окръжен  съд- гр.Перник  . 

Пзвършените  до  настоящия  момент  действия  от  страна  на  
министъра  на  здравеопазването , са  достатъчно  доказатёлство , 
че: 1/ разпоредбата  на  закона  не  се  тълкува  правилно, и  2/ става  
еднолично  разпореясдане  с  имугцество , общинска  собственост , а  
това  порахсда  основанието  ни  да  сезираме  конституционния  
съд  относно  разрешаване  на  повдигнатия  спор. 

дQКА3АТЕЛСТВЕНш  ПС 	~ •  
в  случай, че  kC прецени, не  за  установяване  на  твърдяните  

обстоятелства  е  необходимо  да  депозираме  съдебни  удосто- 
верения, издадени  от  съответните  съдебни  инстанции, то  моля  
да  ни  се  даде  такава  възможност , като  ни  се  издада.т  съдебни  
удостоверения , по  силата  на  които  да  се  снабдим  с  други  такива  
за  удостоверяване  на  факта  на  висящиТе  съдебни  дела. 

ЛРИЛО3кЕНиЕ:  
1/ Решение  N 369/ 29.07.1999 год. и  Протокол  N 9/ 1999 год. 

на  абгцински  съвет- гр. Перник; 
2/ Жалба  от  Qбщина  гр. Перник, представлявана  от  Кмета- 

инж. Андрей  Андреев  до  върховен  администраТивен  съд  против  
заповед  N Рд  19-10 от  18.08.2000 год. на  министъра  на  
здравеопазването  и  копие  от  Заповед  N Вд  19-10/18.08.2000 год. 
на  министъра  на  здравеопазването ; 

3/ Пскова  молба, подадена  от  всички  общини  на  Пернишка  
област  с  пр. основание  чл. 70 ал.2 от  Търговския  закон; 

4/ Решение  1560/ 28.09.2000 год. по  т.д. N 790/ 2040 год. по  
описа  на  Перницпсия  окръясен  съд; 

Дата: 15.11.2000 год. 
І1УЕДСЕДАТЕЛ  HA 
Об.С  - 
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ЧРЕ3 
h~VЭН1ЛСГЬРА  Н~ 3Д,Р~kВЕаПАВАН~Т'{~ 

свФИя  

А~ 
PatзPХ~Е Ff~Я  Д  НViCiPАT'~1ВEFi СД  
~L1~~9Я  

жалва  
от  СБЩИН? ГІЕРHИК{ 
п  редста  вля  ва  на  от  н  нж. HДРЕИ  АНДРЕЕ~ 
КГЕт' на  БЩИНА  ПЕРНИК. 

Зirit 1овед  Г 9 РД. 1. 9— 	от 	aiJ'V'в2СfХ  гв  
на  Мнннсгьрз  на  здравеопазването  

7 f %%%~L1~н~ ~9~lнVVl.7iil~+i lл■ 33 вьGi врУ  ~f члв3= '+1 ал У  1 
QT Закона  за  ~ Мини~;тратнвното  г~рОн;~воfДство  

А)#°t~Е 	Р')CCS~НI~  

Със  За  повед  Г fQ РД  1 ~— 1( От 	& 2( гв  f М  и  н  истьрът  на  
здравеопазването  е  разпоредил  прео~разуването  на  Сединеwа  раонна  
~олни [да, грвПерннк  в  акционерно  др',жество  Многопрофнлна  олница  за  
актнвно  лечение  ';Рахила  Рангелова   1-д  гр. Перник. 

Посочената  Заr[овед  ,която  се  полчи  в  Сщинз  Перннк  ззве_ 

дена  с  вх. fQ 52 1/ +~~.~~.~~~~ ~ ~~~.~~ е  HЕЗА HССЬС FРАЗH~f поради  което  в  
законоустановения  срок  я  ожалваме  ,като  молим  да  ъде  ТМЕHЕHІ . 

Съоаженията  ни  за  нейната 	 се  
сЪстоят  в  сл  ед  ното  : 

Макар  и  издадена  в  изпълнение  на  члј.~L, ал. . във  вр. с  
чл.1, ал.5 от  Закона  за  леwе~ннте  заведения, посочената  Заповед  
нарушзва  императивките  разпоред~н  нз  нл. 1, зл. 1{ т.3 м  т. 4 във  врt с  
чл  в  1 г  4.F, ал  в  2 от  ! ьр  говс  кЕ  !я  за  кi} н  ■  



На  иНнстъра  На  здравопазваН~тD. днD свсчк  пр tіілсТ  
же  Н  ія  кbi сЬ  щата  f ка  ктD пDд  п  иса  н  т  от  Н~ ГD Уста  в  На  
РкЦ Dн~рнDтD друЖтЕD, 

съде~Н  зас~дам  щ  пр~дстав 	др~ги  доказате.пства. 
П  Р! FЛi 4Г \М  4 

В  сьответствие  с  разпоредата  на  ч.п.3 ст  З \П  при.пага  ДВ~ 
~ро  препмси  зап  

- Мпнпстерство  на  здравеопазването . 
- Седмнена  райDнна  олнпца, гр.ПерHик. 

:~--- ~-•~.:..., 

;- .~3 ~~i 
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На  основание  чл. 101, ал. 1 и  5 и  във  връзка  с  чл. 104 и  чл. 38 от  
Закона  за  лечебните  заведе.ния, 

, 
1.Преобразувам  публично  здра.вно  заведение  Обединена  

районна  болница, гр. Перник, в  лечебно  заведение  с  наименование  
"IVlногопрофилна  болница  за  активно  лечение  - Рахила  Ангелова" 
АД, гр. Перник  о  

2.Лечебното  заведение  е  със  седалиzце  гр. Перник  и  адрес  на  
управление : ул. "Брезник" №  2. 

3.Предметът  на  дейност  на  лечебното  заведение  е  
асътцествяване  на  болнична  помоlц, активно  издгrрване, 
диагностициране , лечение, периодично  набліодение  и  рехабилитация  
на  болни  с  психични, кожни  и  венерически  заболявания . 

4.1Сапиталът  на  лечебното  заведение  е  в  размер  на  2 751 000 
/два  милиона  седемстотин  и  петдесет  и  една  хиляди/ лева, 
разпределен  в  275 100 /двеста  седемдесет  и  пет  хиляди  и  сто/ 
поименни  акции  по  10 /десет/ лева  всяка  една. 

5.Лечебното  заведение  поема  активите  и  пасивите  на  
Обединена  районна  болница, гр. Перник  по  баланса  й  къМ  3 0. 06 .2000 
г. 

б.Утвърждавам  устав  на  "Многопрафилна  болница  за  активно  
лечение  - Рахила  Ангелова" АД, гр. i lерник, съгласно  приложение  №  
1° 

7. С)пределям  за  чпенове  на  съвета  на  директорите  на  
"Многопрофилна  болница  за  активно  лечение  - Рахила  А.нгелова" 
АД, гр. Перник: тодор  Стефанов  Боговски, владимир  георгиев  
Петров  и  Асен  Иорданов  Асенов . Определям  месечно  
възнаграждение  на  членовете  на  съвета  в  размер  на  230 на  сто  от  
средната  месечна  брутна  работна  заплата  за  лечебното  заведение, а  
за  избрания  изпълнителен  директор  - и  допълнително  
$ ь̀знаграждение  в  размер  на  150 на  сто  от  средната  месечна  брутна  
работна  заплата  за  лечебното  заведение . 



8.Трудовите  правоотношения  с  лицата, които  работят  
гіреобразуващото  се  публично  здравно  заведение  се  уреждат  по  реда  

. 123 от  Кодекса  на  труда. 
9 Архивът  на  Обединена  районна  болница, гр  Перник, да  сс  

гіоеме  за  съхраuение  от  Многопрофилна  болница  за  активнс  
дечение  - Рахила  Ангелова  АД, гр  Перник, съгласно  разпоредбите  
на  Закона  за  държавния  архивен  фонд  и  Правилника  за  прилагаяе  на  
Закона  за  държавния  архивен  фонд  

1О.Определеният  съвет  на  директорите  да  предприеме  
необходимите  действия  за  вписване  на  подлежаіците  на  вписване  ; 
обстоятелства  в  търговскuя  регистьр  на  Окръжен  съд  - гр  Перник  

Настоящата  заnовед  да  се  доведе  до  .. знанието  
заинтересованите  лица  за  сведение  и  изпълнение . 	: •: 

МІИСТ  : 
Др  Тлко  Сеmердх  
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И ~:=. б~6# Р°ЕОl16А  

от  ~~~~~~ ~~~~ ~~ 	 ц  
гг  рдста  вг~ ва  на  от  нж. HДМ  НДРЕЕВ  
КМЕТ  на  СБЩМН  ПEРHМК. 

от 	Ц -,~•  

пдставляана  от  wж. ГЕРГМ  М~ХЛС~ 
КНЕT' на  С 5 ЦМН1 ЕРЕЗНМК  

оТ  ЩІ~~ ТРН  . 
r~р ,~~ став.~ 	~#~~ ~~~~~ ~т  ~ НДЪР  НЕНКС~ 
КНЕГ  на  БЩНТРЪН  • 	• 

от  LL А  РДР  
прдставлявана  от  МВ~Н  ГiРДИНМРСВ  

• КНЕТ  на  С.БЩИНL Р LtСНМР  . 	. 
• от  ~~~~~.~ ~~~~~~~~,~ 

. 
s.. 	 • _  

представлявана  от  СРД~Н  С~ ЕФСВ  
КНЕ i" на  СБЩИН1. КЬ .ЧЕ~,ЦМ  

от  ~~~,~~~ ~~~ЕН 	• • 

п  рдста  вля  ва  на  от  ДИН  [/ГТЪР  (ХТИ  РС [З  
кет  wа  СFЩИH ЗЕНЕН  

•  - ~Н~ГРСФИЛНЛ  БСЛНИU З/ ІКГИВНС  ЕЧЕHИЕ  
Г~~~~~ - 	 fпрегавлявана  от  

нзг .~иректор►  д-р  L.сен  сенов 	 • 

- НИНИС 	~ЕРСС  Н1 ЗдРЕСПЗ1З1- НЕТС  
•  

1 
С  С  Ф  И  Я  

Правно  .основание: чл. 7 ал. _2 въ  вр. c an. Ј. 

от  Търговския  закон  

• кржн 	
. . 
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~'-~1рговския  ре~-ис~р  за  тьрrовските  дру  ~ества  •и  Техниiт~ е  ~i оное  в  Т. 	Ј. 
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 гряПер t1ик. 

При  у-іредяването  и  впнсвамеtо  на  гіосоченото  Дружество  са  
допус  нати  НЕ~3ТСТРАH М  Н  1/1 Н!РУl.I.Ј  ЕН  К  1 t F Н  3~КОH~■ 



Посоче wите  съоражеwия  ни  дават  осwовawме  да  нскаме  оБЯ- 

ВЯВіНЕТС  Н] акцмонерното  дружество 	 БоЛHИц, 3! 

~.КТНВНС  ЛЕЧЕHИЕ  РХHЛі  ЈНГЕЛСВі  4 Д  ПЕРНИК  за  недествително . 
Т~тУ~: 

Ето  зaщоf Вн  молимо  да  ни  призовете  на  съд  нслед  като  уста- 
новмте  осмователмосТта  на  машите  твърдемня  Д  П~С 	Г~H~ВИТE РЕШЕНИЕ, 
С  КЕТС  Д  оявмте  акцмонерното  дружество 	 БСЛHИЦ~ 

З1 	К "ИВНС  ЛЕ'ЧЕНИЕ  ';Р1- ХИЛР  НГЕЛСЕ 	- Д  ПЕРНИК  за  недей- 

ствително fпоради  доп~снатм  прм  учредяването  му  неотстранимм  нарушения  
на  закоwа#като  в  съответствне  с  разпоредата  на  чл. 70 ал.З  сгг  ТЗ  ,след  
прекратяване  на  същото, да  се  мзвършм  ликвмдация  на  същото, от  назначен  
от  Вас  л  м  кВИдатор  , . 

.~w.{ ~! 1~1.~1 [~~Bk 
1. Решенме 	15~О/2~,09.20О0 r. по  т.д. (Q 790ј2С)00 r на  Пос  
2. МQлЯ  да  се  изиска  и  ПриложG1 към  исковото  ПроиЗводсТво, 

о~разувано  във  връзка  с  настоящата  искова  мол~af Т.Д. Ј ? 790 по  
4.Pnfгiсa на  LiIрVж►rн  съд  1рвП '~.грниk4 за  2000 г1lД■ 

3 ■ В  съде~но  заседание  ще  предсТавнм  м  Aруrи  пмсмени  дока- 
зателства  в  подкрепа  на  твърдеммето  мн  за  допусматм  маруТ  
шенмя  на  закома* npи  учред,явамеТо  на  Дружеството. 

П  РИЛ~ГАМ  Е  : 
ДВ 	5роя  препнса  за  ответната  страна  ~-~*= ~ _~ до  зателсТваТо  па  

т.1-ва  

"Мд~2а~~а2Е 	1t д  
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РЕшение  956~ 
, , Г  

epnepuuk 28.09.2000 eog. 

В  ИМЕТО  НА  НАРОДА  

ПЕРд•tdПlljКИЯТ  C3dtPb?КЕм  СЪД, гратkgансkа  kолвеия, 8 эгаkрито  засвgание  на  28 
cеnmвмQpu npea g(3ехиnяgната  гоgина, 13 състаб: 

ПРЕДСЕДАТЕл  : 3С3Я  АТАНАСОВА  

сеkрвтаря  Таrпяма  Gnacoбa 	 
npokypopa 	  
ПРЕДСЕДАТЕП►FI ьтъргоГсkо  geno №  
ПPOИ3lWECE ВЗЕ  ПРЕДВИД  СЛЕДНОТО: 

Праиз(iоgстСото  е  по  pega на  чл. 489 u cn. от  ГПК. 
Пастъпило  ® зая(3лвwие  . от  g-p Асвн  йlорgамо6 Асвно (3 

nмитеnвм  gupekmop на  "Многопрофилна  баnмица  за  аkтиС3мо  лвчвние  - 
u~tЦ,\Амгело (3а" гр.Гlермиk • А.Д  със  свgалищв  8 гр. Перниk за  Оnuc(3аме  на  

gpy ес~i [3ото  8 търго(iсkия  регистър  на  Перниишkия  оkръКвн  съg по  pega ма  
u чль1О1 от  3113■ 

Към  заяблвмивто  са  приnоКвни  сnвgните  лисмвни  gоkазателст [3а: 
Зang Ng РД- 19 10/18.08.2000 г. на  Министъра  на  зgраСiваnазС3ането, u 

б~keмue NQ 1, счето(iоgем  баnамс  ма  Обеgинена  районна  боnница  
гр.Перниk kъм  30.06,2000 е., yctria[i на  gpykecmOomo, образец  от  nognuc с  
номариаnма  за8ерkа  на  Vlзnълнитвлмия  gupekmop на  gpy)kecmGomo, 
geknapaцuu по  чл. 234, an.2 от  Т3 ом  членоввте  на  съ(3ета  на  gupekmopume, 
kakmo u писмеми  gokaзamencmt3a за  за(3ършено  Оисше  образоСiание  u 
призната  сnвц,иалмосм  хирургия , Сepmuфukam за  зgра(3®м  мвмиgтkмънт  за  
болничми  мeнugКъpu, nризната  kt#алифиlсация  no Ино8ации  6 зgра6ния  
rиениg)kмъмт  д  111 моgул, Уgосто(3орвнив  за  nроt3вgомо  обучвние  по  осно t3и  на  
болмцчногпо  уnpаan®нив  ма  Изnълнитвлмия  gupekmo, ygocмo8врвнив  за  
заrаазвно  UMe u k6итанции  за  Омесвни  gъpКai3нu makcu. 

f3м  npunoК®мurrie kъпл  зая[ineмueoreo nисмвми  gokaзaмencмВa св  
устано6я6а, чв  са  малице  изисkQанията  на  чл.g, ал.1, rn. • 1, от  8akoнa за  
лвчQбнuмв  зa6еgeнuяl3llЗ/, на  чл. 20, чn.23 u чл. 101, ал.1 u 5 aм  същия  заkам. 
ПрилсКвюама  aanoGeg №  РД- . 19 - 10%18.08.2000 е  ма  Мимuстъра  на  
agpaGeonaaOauemo o изgаgвма  О  cъaмaemгcrn6ue с  изисk8амияrгйа  ма  чл. 101, 
ал.1 иг  5 oEn 8akона  за  лвчвбнимв  заВеgвния  u са  nосочеми  обстаятвлсм 6ама, 
kourno cnegGa ga ce Оnuшam 8 търго8сkия  регистър  съвласно  разnарвgбитв  
на  чл. 174,ал.2 ом  Т3 Gp. чл.172, гrй.1 - 4 orn Т3. С  nacoчeнaQ}na aano8eg e 

u [i npucъcmQuemo на  
,k то  разглеgа  goknagбаното  от  
ЈOno onuca за  2000 eog, ЗА  ДА  GE 
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Kanumanъm на  gpykecmBama е  8 размар  на  2 751 000 nO./ gt3a 
миnиона  сеgемстотин  namgecam u еgна  xunngu ne8a/, разпpegvлaн  С3 275 100 
nоименни  аkции  - Bcnka аkциа  с  наминаnна  стойност  no 10 nO. 

"мнагоnрафилна  болница  за  akmu[3но  лечение  •- Paxuna АнгеnоСiа" 
А,Д  със  се~алище  ii гр.Перниk е  npaCionpu®rиниk на  akmuOume u nacuQume на  
4беgинена  райанна  болница  гр.Гlерниlt no баnанса  й  kъм  30.Об.2000 а. 

Bnuc8a Съ[3ет  на  qupakmopume 8 съста[i - Togop Ст®фано t3 
бого(3сkи  ЕГН  6210172387 - flpegcegamen. Bnaguмup ГеоргивQ Г1eмpof3 ЕГН  
5208266781 - 3ам. flpegcegamen, g-p Асен  Йорgано8 Асено8 ЕГН  5702033800 - 
Излъnнителен  gupeknnop, kaйmo . Съ[iem на  gupakmopurrre ще  ynpaBnnBa 
gpykecmOomo.  

Аkционернnто  gpYkecm8o ще  се  npegcmaGnя(ia Qm Изnълниrnвлния  
gupekmop - g-p рмс®н  VlapgawaQ Асено (3 ЕГН  5702033800. 

Да  се  у0еgаг4ли  заяGигтелягri за  решени®то  u се  uзrrpaмu обяОление  
за  обнараgС;ане  В  ,ДъртkаСен  весмниk. 

Rешаниета  nogneku на  незабаС3но  изnълнемие. 
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Днес  297.1999 г. от  9.00 часа  в  зала  1 Панорама  се  проведе  
заседание  на  ОбLцински  съвет  - Перник. 

От  общ  брой  обіцински  съветници  на  заседанието  присъстваха  44. 
Отсъстваха  7, а  именно: 
1 EKATEPVІHA НЕДЕЛКОВА  МАРКСВА  
2. ДVIМЧО  КАЛОЯНОВ  ЙОВЧЕЕ  
3. ДИМіIТЪР  СГНЯНОВ  ВЛАДіIМИРСВ  
4. СТЕфАНКА  БОЯНОВА  КОСТОВА  
5. ЛОБЧО  ВАСИЛЕВ  КССТСВ  
. ЙОРДАНКА  СТОЙНЕВА  МИЛАНОВА  

7. ЕМИЛ  ЛІБОМИРОВ  СЕРАФИМОВ  

Заседанието  отки  Председателя  на  С6С  - Перник  инж. 10рий  
Драганов: 

Имате  думата  rіo дневния  ред. • 
ОТНСШЕНИЕ  ВЗЕХА: 
ИВАН  НИКОЛОВ  - Въгіросите  за  здравеопазването  са  мнсго  актуални  

и  наболели. Тъй  като  СРБ  е  пред  закриване, ние  изостаааме  с  въпроса  за  
преобрауването  чрез  разделяне  на  ОРБ  на  дае  поликлuничнu заведения  и  
стационар . Предлагам  Докладната  записка  на  коята  аз  съм  вносител  - т.2 
от  ДР  да  стане  т.2 . Доколкото  знам  въгоса  33 Здравнаосигурителната  
каса  и  даване  на  помещение  отпада, т.к. нз  тях  е  дадена  памеL1ението  на  
066. 

ЪР  БЛСМАДЖИЕВ  - Предлагам  т.29 за  публичната  сбщинска  
сабственост  да  стане  т.3 от  ДР, Т.К. в  т.5 и  в  други  тачки  от  ДР  става  въгірос  
за  публична  обш.инска  собственост . Т.е. ние  първо  трябва  да  разгледаме  
т.29, за  да  има  нормален  ред. 

МЕТОДИ  ГІЕТРОВ  - Съгласен  съм  с  мнението  на  г-н  Басмаджиев  и  г-н  
-іикслов. Vi ако  се  определи  т.2 предложенілетс  за  болницата , предлагам  т.3 
да  стане  предложението  на  ,,Мини  Перник  за  предоставяне  на  времекен  
достъп  

VІBAH СТАНЕВ  - Дневният  ред  е  капегкат , нс  подреждайкУі  го  по  
важност. считам  че  тачката  за  Арония . ЕООД  трябва  да  мине  по-напред  в  
ДР. 

Осаен  тава  има  дпусната  една  грешка  от  О6С  с  Решенuе, където  
един  обект, който  има  всички  номативни  права  за  чл.35 - р-т  ,,Чака  в  кв. 
L зток  е  пехвърлен  в  чл.3О. Прегледал  съм  лична  всички  докумекти , 
предлагам  да. се  гіреразгледа  v, да  се  даде  право  па  чл.35 да  се  прuваі  из a. 
този  обект. 

( 
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ПО  Т.25 от  ДНЕВН t4Я  РЕД: 

Предлага  се  а  комисията  по  отпускане  на  еднократни  помощи  от  
1 Специален  фонд  за  социална  помош  на  мястото  на  г-жа  Стефанка  
Костоаа  да  участва  г-жа  йоанна  Григороаа. Това  нещо  е  съгласувано  и  
предлагам  да  се  гласува. 

ГЛАСУВА  СЕ: 
С  ,,ЗА  - 27, Гlротив  - няма1 въздьржали  се  - няма  
СбС  на  основание  чл.2I аn.1т.1 от  3 СМА. прие  

РЕШЕНИЕ  N 367 
Утвърждава  за  участие  в  комисията1 определена  със  Запоаед  [\І  

50t25.05.998 r. за  отпускане  на  еднократни  помощи  от  ,,Специален  фонд  
за  социална  помощ  г-жа  Йоанна  Григорова  на  мястото  на  г-жа  Стефанка  
Костова. 

ПО  Т.26 от  ДНЕВН t4Я  РЕД: 

QРИй  ДРАГАНОВ  - Вносителя  го  няма  в  момента, той  е  изразил  
своето  становище , докладвано  е  и  пред  ПК  ,,ЗСД . Предлагам  ви  за  
гласуаане  предложението  за  решение, изразено  със  Становището  на  
ПКЗСд, . 

QТНОШЕНИЕ  ВЗЕХА  
МЛАДЕН  йоцЕа  - Тук  става  въпрос  за  закона  за  лечебните  

заведения . В  бьдеще  ние  іце  имаме  право  на  евентуална  общинска  болница  
в  Перник  до  lю  легла. Моето  предложение  е  във  връзка  с  този  Закон  да  
изкажем  едно  съображение , а  не  да  гледаме  една  Д,З, написана  от  
държавен  чиновник  и  общински  съветник. Предлагам  да  внесем  възражение  
в  Конституционния  съд  по  тази  точка. Не  може  да  остане  текста, освен  за  
тази  болница  в  &ьдеіце  министъра  има  прав  да  подготаи  tri друг  списък  за  
одържавяване . Правителството  не  се  съобразява  с  плурализма  на  
собствеността . Всичко, което  им  трябва  с  един  списък  се  одържавява. Не  
мога  да  се  сглася, че  ние  tде  имаме  по-малка  болница  от  Трън, Брезник, 
Радомир. Нашата  община  ще  разполага  с  болница  до  10 легла. Моето  
предложение  е  да  анесе  О6С  възражение  в  Кснституционния  съд  гіротив  
Закона  за  лечебните  заведения  в  частта  му  за  одържавяване  на  болничните  
ни  заведения . 

д-Р  ЙQРДАН  АРИЗАНОВ  - дискутираме  един  много  сериозен  въпрос, 
кайто  е  част  от  здравната  реформа  и  засяга  какта  Кfiедиците, така  tr, нашите  
пациенти. Изненадан  сьм  от  внесеното  предложение  за  обсъждане  
финансовото  сстаяние  на  балницата  и  от  това, че  вuосителя  - г-жа  
Григорова  отсства  от  залата, както  и  цялата  дясна  подовина  от  залата  
атсства . По  отношение  на  разделянето  на  доболничната  от  бодничната  
помоц  ПКЗСД  излезе  със  Становище , че  не  възразява  да  се  раздели  
дободничната  от  стационарната  помоіu. В  Закана  ясно  е  казано  как  стзва  
това  и  едва  ли  Общuната  или  заседанието  на  О6С  биха  могли  да  решат  този  
вьпрос . Стносио  състсяuието  н  .R ,,Р. Ангелова  - безспорна  то  е  многа  
тежко. ясио  за  всички  е. че  М; не  дастигат. СА..ушах  внимателна  

) 
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гтанията  в  началото  на  сесията  кьм  г-н  Андреев  vi се  оказва, че  
изnьлнението  иа  финансирането  на  плащанията  кьм  ОРБ  е  110 . Това  
означава, че  това, което  е  трябвало  да  даде  общината  като  пари  е  не  само  
дздено, но  са  дадени  250 млн.лв. повече. Сьгласно  Закона  за  дьржавния  
боджет  имаше  изискаания  касаеLди  финансовото  обезпечаване  на  
здравеопазването . Тогава  при  обсьжане  на  бджета  беше  предложена  
макро-рамка  от  г-н  Андреев, която  беше  по-трудна  за  изпълнение  в  
приходната  й  част, но  сега  ідеше  да  ни  даде  възможиост  да  се  реализират  
разходи  не  само  в  азмер  на  110 %, а  може  би  130 . Lдмаше  опасения  
тогааа. че  тази  макро- амка  няма  да  бьде  изпьлнена  ід  се  rіpue една  рамка  
по  която  ние  работим  с  негативното  отрvгцание  на  дясната  страна  на  
залата. 

,НДРЕй  АНДРЕЕВ  - Напълно  подкрепям  г-н 1оцев. с  този  Заксн  за  
дечебните  заведения  се  изземва  о6LЈ.іинска  собственост  по  най-бруталния  
нзчин  и  ние  трябва  да  реагираме . Предлагам  да  се  аиесе  закона  а  
конституі.іионния  съд  в  частта  му  до  изземване  на  С1 цuнска  собственост  
чрез  сьздааане  на  АД, по  Т3 с  5 	дьржавно  участие . Д,ържавата  дали  г.де  
даде  тези  51 % на  тьргоаското  дружество  кешt?Категорично  сьм  против  
така  да  се  граби  и  да  се  оставя  населението  без  обслужване , защото  до  
там  ше  доведе  този  закон. 

Защо  а  ДЗ  е  формурирано  така  относно  преобразуване  чрез  
разделяне  на  ОРБ  11Р. Ангелова  на  дае  амбулатории 11. Какде  стане  това? 
аторо  -" районна  болница  - Общинска  болница, обслужва  населението  от  
обшина  Перник, никакаи  области. Това, че  обслужваме  областта  ше  
продължи  и  за  а  бьдеще, но  така  не  може  да  баде  записано . 

МЛАДЕН  ЙОЦЕВ  - -ете  проекто  решението  в  Д3. По  Закона  за  
лечебните  заведения  Министара  ги  преобразуаа  лечебните  зааедения. -о  
ние  сгд  имаме  права1 които  не  трябва  да  им  ги  даааме  така  лесно. 
Господата, които  са  готаили  ДЗ  нека  кажат  какво  и  как  да  разделиме. -е  
съм  против  разделянето , нека  работим, но  да  знаем  за  какво. Втори  път  
влиза  подобен  текст  и  отиоао  неподготаен  и  не  виждам  защо  си  губим  
времето. 

ИВАН  СТОИЦЕВ  Тьй  като  кодегите  от  СДС  и  вносителят  ги  няма. от  
името  на  ДЛ  искам  20 мин. почивка, за  да  се  организират  нещата. 

АНТОАНЕТА  ГЕОРГLЛЕВА  - Преди  дискусията  за  болницата  изявихте  
желание  да  дойде  гл.лекар. Той  е  уведомен  и  асеки  момент  u.іe дойде. 

ІРИЙ  Д,РАГАНОВ  - Обявявам  20 мин. почивка . 
Заседанието  продължи  а  11.30  ч. В  залата  присьстват  30 общински  

саветници. 
Д-Р  ИВАН  НИКЛОВ  - Текста  а  ДЗ  е  записан1 съобразен  с  ПМС  

103/99 г. (чете  ПМС  N 103) По  отношение  на  формлировката  трябва  да  
критикуааме  МС. По  отношение  на  това  дали  іде  е  районна  или  областна  си  
има  специална  процедура. Прави  се  областна  здраана  карта1 която  ние  
изпрашаме  до  М3 и  те  аъз  основа  на  нашите  дейности  ни  лІлензират. Това  
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центъра  на  града  и  кв, IДзток. ОtЗС  а  крайна  сметка  име  своето  право  
да  прецени  броя. 

ИВАН  СТОИЦЕВ  След  като  проблема  е  реuЈен  с  ГIМС  къде  и  заіцо  
вносителя  вижда  мястото  на  О6С  за  вземане  на  решение? 

МЛАДЕН  ЙОЦЕВ  - Уточнявам , че  не  МС  преобразува  зд1равните  
заведения , а  съгласно  закона  за  лечебните  заведения  ги  преобразува  
Министьра. Закона  или  ПМС-то  іце  изпълнявате? 

Д-Р  ИВАН  НИКОЛОВ  - На  наша  територия  е  и  ние  по-добре  знаем  
-местните  проблеми. прерогативите  на  О6С  е  да  даде  предложение , а  дали  
МЗ  ще  се  сьобрази  е  друг  вьпрос. Го  Закона  за  лечебните  заведенuя  не  се  
иска  и  сьгласието  на  Обіцината , ако  сте  го  чели  дсt3ре. 

СТЕФАН  СТЕФАНQВ  - Ако  ние  не  подкрепим  ДЗ  можем  да  бьдем  
обвинени, че  населението  а  Перник-Изток  няма  да  бъде  здравно  
обслужвано . от  една  страна  на  нас  ни  се  изземват  права  като  О6СI от  
друга  страна  трябва  ние  да  отговаряме  пред  населението  за  което  не  сме  
виновни. Питам  се  - кьде  е  тук  местното  самоупрааление , като  на  нас  ни  се  
диктуват  условия  приети  от  правителството . 

Подкрепям  предложен vtето  на  г-н  йоцев  и  предлагам  да  бъде  
гласувано. 

МЛАДЕН  ЙОЦЕВ  - поликлиниките  засега  са  обLцинска  собственост  и  
само  ние  ще  решаваме  вьпроса  с  тях. Учудвам  се, че  и  Конституцията  го  
разрешава  това  одьргавяване . 

АНТОАНЕТА  ГЕQРГИЕВА  - Г-н  йоцев, вие  против  свестта  ли  си  ще  
трьгнете  ако  предложите  на  Министерството  а  одобри  вариант  в  кв. Изток  
да  има  поликлиника? Или  ако  изразvтте  становище  полuклиниката  а  града  ни  
да 

 
бъде  само  една? Нашето  стьновище  іце  бъде  с  препорьчuтелен  

характер, вие  от  какво  се  опасявате? 
МЛАДЕН  ЙОЦЕВ  - Никъде  не  става  ясно  кои  полuклиники  се  третират  

t4 аз  не  сьм  говорил  още  за  разделянето . Здравно  осигурителната  каса  
искаше  да  вземе  сградата  на  11 поликдиника , да  се  настани  и  да  ни  лиши  от  
още  едно  здраано  заведение. Не  съм  казал  да  няма  поликдиника  в  кв.Изток  
и  ние  іLte ro напрааим , когато  се  анесе  подготвен  материал. 

Д-Р  ИВАН  НИКОЛОВ  - В  момента  има  две  поликлиники , едната  е  
централна, другата  в  кв. Изток. Hvіe сме  дали  предложение  вьз  основа  на  
това, ксето  е  в  момента. В  правото  си  е  О6С  да  даде  някакво  друго  мнение . 
аз  іце  го  аъзприема. 

АНДРЕЙ  АНДРЕЕВ  - Смрьзна  ми  от  реорганизацни 1 които  водят  само  
до  разходи. 1996 Г. беше  измислено  да  правим  обіцински  5nтеких  когато  ги  
напрааихме  соt3стаеността  остана  з  Аптечно  управление . Сега  Аптечно  
управление  е  в  приватизация , няма  да  има  общински  аптеки. Сьщото  важи  
vt за  спешната  помощ  - прьснахме  разходи  да  местим  отделения 1 но  те  няма  
да  изпьлняаат  неотложната  помощ. В  момента  правим  дежурства  от  
болницата  и  от  селските  здравни  служби1 за  да  може  по  някакъв  начин  да  
прекарваме  хората  с  остри  заболявания  до  стационара . Как  u.е  отделим  
поликлиника  от  болницата? Нямам  становище  аз  по  този  въпрос. 

Д-Р  ЙОРДАН  АРИЗАНОВ  - 	ЗЛЗ) Смятам, че  при  тоаа  положение  
обсъждането  на  вида, броя1 ст -иа. равните  заведения  в  общината  е  
излишно  Подкрепям  станови 	на  ПК  Д  - О6С  не  възразяаа  да  бьде  
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раздедена  доt олничната  от  отаLtионарната  помоLц  а  Как  - това  гс  е  
pewun Закона. 

д..Р  АСЕН  АСЕНО  (директор  на  ОРБ  ,,Р. нгелова)- Уважаемu дами  
и  гссподаобшински  съветници . във  връзка  с  пратеклата  дискусия  искам  да  
кажа, че  от  нас  се  иска  принципно  разделяне  на  доболничната  от  
болничната  помоід. He е  фиксиран  броя  на  поликлиниките . Ние  сме  даи  
две , поради  това, че  s мсмента  съідествуват  две. Г-н  Андреев  е  прав  катс  
сгіоделя  притесненията  си  как  іue бъде  разделена  1 поликлиника , която  е  в  
рамките  на  болницат . Това  е  спорен  въпрос , там  се  намират  кабинетите  на  
администрацията , лаораторията  и  ренгена. С  новия  закон  от  догодина  
всички  тези  лекари, които  се  водят  подиклинични  лекари  .це  бъдат  
сваодно  практикуваLLtи, те  це  извършват  тази  доболнична  помоц. Го  този  
повод  іue ви  дам  някои  цифри, за  да  не  се  продьлжава  да  се  спекулира  със  
здравеопазването  на  полtітическа  основа. Боджета  за  здравеопазването  
за  1999 г. е  4 326 301 х.лв. ,от  които  ФР3, ПКБ  и  здравна  осигуровка  - 3 474 
070 х.лв. или  80 от  боджета. От  б!оджета  остават  852 231 000 лв., което  е  
20 за  всичко  останало . Кьм  23.07.1999 г. са  подучени  2 458 85 000 лв., от  
сито  ФРЗ, ПКБ  и  др. - . 75 511 лв. За  издръжка, храна, ел.енергия , 
отоплѕние , медикаменти  и  др. остават  743 304 000 лв. Необходими  средства  
за  един  ден  за  нашата  болниuа  6 780 000 лв., а  получени  сдства  на  ден-
3 661 000 дв. Всекtі  ден  ние  сме  около  2,5 млн.лв. минус . В  медиuината  
всичко  е  важо, от  качеството  на  храната  до  медикамеі-тнте, не  може  да  
избираме . Към  29.07.1999 г. неразпдатени  дългове  - 554 727 000 дв. а  т.ч. са  
изредени  на  каи  фирми  какво  дьлжиме. Като  75 - 80 9 от  фuрмите  са  фирми  
за  медикаменти , една  фирма  - операционен  микроскоп , който  го  nлашаме  
вече  1 година. Това  е  в  общи  линии  финансовато  състояние  на  болницата , 
като  мога  да  заявя, че  има  болници  които  са  доста  по-малки  от  нас, с  доста  
па-големи  борчове  от  нас. Това, което  се  говари  за  неправuлно  
разпределение  на  парите  са  слухове  и  е  смешно , това  неща  го  казват  хсра  
които  не  са  участвали  при  едно  такова  преразпределяне . Това  нещо  го  
казвах  и  аз, когато  небях  на  тази  ддъжнаст, но  се  оказа, че  не  е  така. 

ЕТОДИ  ПЕТРОВ  - От  изказванията  досега  установих , че  са  се  
формирали  приходи  от  2 200 000 000 лв. за  шестте  месеца  на  тази  година. 
От  изказването  на  г-н  Асенов  стана  ясно, че  стриктно  се  спазва  това, което  
сме  nланирали, почти  50 % са  изпьлнени  субсидиите  към  болницата. Няма  
ли  източник  за  преразпределение  rіptі  условие, че  ние  асигуряваме  оше  2 
200 000 000 лв. допьлнително  прихади , които  се  насочват  някъде, а  
същевременно  а  здравеопазването  се  спазва  стриктна  .професионално-
относителния  дял ? Смятам, че  Общината  при  25 млрд.ла. бІджет  маже  д.а  
намери  тези  3 000 000 на  ден. Трябва  да  се  анализира  всяко  едно  перо  на  
разходната  част, от  всякьде  да  се  намират  резерви  vt всичко  да  бъде  
насочено  в  болницата . 

АНДРЕЙ  АНДРЕЕВ  - данните  изнесени  от  д-р  Асенов  са  към  29.07, 
майте  данни  са  към  27.07. 1999 г  Вероятнс  днес  ше  се  извършат  niхаш.аиия  
и  іде  скочи  на  120 . винаги  сме  се  движили  между  110 - 120 %. Разликата  
към  д-іешна  дата  е  244 глдн 	g твата  които  постъпват  в  общината  tri 
дори  при  преизпълнени  	оди  са  недостатьчни , за  да  можем  да  
издържаме  біоджетната  сі  - Тукне  сва  вьпрос  само  за  тази  боАнида  
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Давате  ли  си  сметка  от  къде  е  това  преизпълнение ? Ст  нuкъде  няма  
nрvгход,о, едwи  завод  не  рабсти . 

t ВН  СТС!,іЦЕ 	Споделям  боnката  на  гл. лека , всички  сме  
свнете,а.и  на  бе,аствеиоrо  положенг,іе  в  каето  е  изпаднало  нашето  
здравеопазване  и  в  частност  общинската  ни  болница. Гроблема  е  как  да  
излезем  от  това  състояние . Когато  сбсъждахме  боджета  ние  по  ггланов  пьт  
залсжихме  окало  . млрд.лв. дефиL Нт. В  по-миналия  петък  инистър-
председателя  отчете  излишък  в  националния  бджет  за  18 млрд.лв. Защо  
не  ггомолим  правителството  с  3 млрд.лв. да  ни  услжат, които  целево  да  се  
дадат  на  СР  ,,Р. Ангелова  . 1 предлагам  проект  за  решение  : правиm 
корекция  на  обLцинския  боджет  с  3 млрд.лв., предлагаме  на  областната  
управа  чрез  нея  vt чрез  наште  депутати  да  се  отнесе  предлажението  и  
целево  да  се  отггуснат  за  нашата  болница. Моnя  да  се  подвоА.жи  на  
гласуване . 

ІНТСАНЕТА  ГЕСРГЕВА  - Добре  е  да  се  помоли  правителството  за  
елева  субсіідия . д,обре  е  обаче  в  средата  на  годината  да  потледнем  какво  

става  с  общинските  Hu napu. гiри  обсъждането  на  бджета  говорихме  за  
икономии  на  някои  пеа, като  в  капиталното  строителство  например , там  се  
правят  неща, които  не  са  жизиеиоаажии  в  сравнение  с  болницата . Така. е  
да  ггогледнем  как  и  по  какъв  начин  може  и  от  тук  да  се  намери  спасително  
решение . 

МЛАДЕН  ЙОЦЕВ  - Гlо  ЗГ1ПДОбГ  а5 k от  приходие  са  за  ДМА. Не  
маже  да  се  прави  икономия  от  ДМА. 

Де  си  позволя  да  направя  доплнение  кьм  мойто  предложение  
Ссвен  за  изземване  на  общинска  собственост , гго  отношение  на  
регламентираните  наеми  в  същия  закон  - 10  % наем  означава  пълна  
декаггитализация  на  общинския  капитал  на  обіцг.іінската  собственост . Никсі. 
икономист  няма  да  се  съгласи  активите  му  да  работят  само  за  10 
възвращаемост . Ние  тук  сме  дльжни  да  пазим  общинската  собственсст . 

ДИМИТЬР  ЦВЕТОВ  - Въпроса  е  много  тежьк  и  не  може  да  се  оправи  
щом  не  се  обръщаме  към  народа. Ние  нямаме  тези  права. Трябва  да  се  
знае  тази  балница  дьржавна  nvi да  е  иАи  не, и  безггАатно  ли  да  е  лечението  
vinin не. Няма  да  ни  дадат  никакви  пари. 

д-Р  ВЕЛИ1 КА  АЛЕКСАНДРОВА  - За  всички  нас  в  залата  станаха  
ясни  две  неща: финансовите  ангажименти  от  страна  на  Сбiцината  към  
здравното  заведение  са  реализирани , стана  ясно  и  сАеД  ггодробнсто  
Lіифрово  експозе  на  директора  на  болнuuата  как  тези  средства  са  
разггределяни  и  разходвани  по  параграои . Извода  е, ч  средствата  
необходими  за  поддржане  на  основните  дейности  в  здравните  заведения  
трябва  да  бъдат  много  повече. Тук  ние  не  можем  да  дадем  конкретен  
отговор  на  много  от  тези  въггроси  іі  за  това  подкрепям  прадложенУгето  на  г-
н  Стоицев . 

МЕТОДИ  ГIЕТРОВ  - Може  би  е  раuионално  предложениетс  на  г-н  
СтоиLіев , но  вие  не  се  вслушахте  в  n едлажението  на  г-жа  Георгиева. Искам  
да  обоі3щя  с  един  yо-ікгееі- 	В  тези  2 vілрд  лв  допълнител -ги  
ггриходи , в  разпределениет 	раахо4 -4а-га  част  спазен  ли  е  този  план, 
койта  приехме  ние  1999 г.? Ј  нтните  кагални  вложеиия  пеаишени  ли  
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са? Inkiа  ли  собствени  приходu, коитс  са  пренасочени  в  разходите  за  
гіи  і  t-u вджеии ? 

СРt ДРАГА -1СВ  - Г-н  Петрсв , Вие  uзглежда  не  искахте  да  чуете  
сугговора , че  от  бджета  не  е  изпьлнена  частта  за  капитални  влсжения . Акс  
іря 5ва  да  t5ьдат  гіренасочени  към  t5оницата , тря t5ва  да  •дадем  стговор  - с  
К \ ВО  ще  п1 ащаме  ссциалните  помоLци. 

МТДV1 ПТРСіВ  - В  соt5с.твени  приксди  главното  перо  са  данъчни  
гіриксди  unin па-точно  ,( ОД, те  са  свити , а  съевременно  имаме  соt5ствени  
гірих-сди  і-ізд  2 млрд.л.в. 

юрtiiй  ДРАГАНОВ  - Раз t5рахме, че  20 9 се  преизпьлнява  t5іоджета, 
кгс  от  ссбс.твени  прихсди  с  2 	се  преизпълнява  суt5сидията  в  тези  звена. 

і pu 	изпълнение  на  субсидията  от  Р  бад.жет  кьм  оt5Lцинския. 
Предлагам  на  г-н  Андреев  и  на  Qі5С  (чухме  от  изказването  на  д-р  

Асеноз , че  ставя  дума  вклочителнс  u за  разходи  по  ДМА) вьзможно  ли  е  
іаст  от  тези  разходи  да  ги  отнесем  кьм  извънбоджетна  сметка  
Гііизатизация , д,а  облекчим  t5 оджета  на  t5олницата, така  че  па-успешно  да  
рии  дугите  про 5леми, които  не  са  свързани  с  капиталните  й  разходи ? 

Постьпили  са  3 , преложени : Станоаището  на  ПКЗСД , 
предложението  за  жалба  да  конституционния  сьд  и  предложението  на  г-и  
Стаицев  - да  се  потьрсят  допълнително  средства  от  преизпълнението  на  Р  
б1о.хжет  целево  за  QPB. 

МЛАДЕН  ЙQЦЕВ  - ма  едно  внесено  предложе t ие  от  внасителя , 
Становището  на  Пк  В3СД11 и  две  ксито  са  допьлнения. Не  сьм  съгласен  да  
третирате  моето  гіредложение  като  противоположна  на  ПК  ЗСД . 

АНДРЕЙ  АНДРЕЕВ  - Гlо  пъраото  предложение  вероятно  тря t5ва  да  се  
вьзприеме  предложението  на  Г1К113СД 1. По  предложениета  на  г-н  Йоцев  - 
,Внася  жалt5а  в  конституционния  съд  срещу  Закона  за  лече t5ните  заведения  
в  час.тта  му  за  формиране  на  АД-та  с  51 	дьржавно  участие, поради  
отнемане  на  общинско 	 Това  е  дастатьчно . 

МЛАДЕН  ЙQЦЕВ  - L1 да  се  доt5ави  допълнението  за  18 % наем1 което  е  
декапитализация  на  общинска  собственост . 

• 1ОРIІIЙ  ДРАГАНQВ  - нека  не  занимаваме  конституционния  съд  с  
наема. 

- Кайто  е  съгласен  със  Становището  на  Г1К 3СД , моля  да  гласува. 
ГЛАСУВА  СЕ: 
С  .ЗА  - 32, Гlротив  - няма, въздържали  се  - 5 
С6С  на  основание  чл.21 ал.2 от  ЗМСМА, прие  

РЕШЕН1іIЕ  N 368 
Qt5uіинският  сьвет  не  възразява  да  бъде  разделена  доболничната  от  

стационарната  медuцинска  помощ. 

- Ксйто  е  съгласен  с  предложението  за  внасяне  на  жалба  в  
конституuионния  сьд, моля  да  гласува. 

ГЛАСУВА  СЕ: 
С  IІЗА  - 24, Против  - 

роррерАТВА  
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СбС  на  сснование  чл.21 ал.2 от  3 СА  и  съгласно  чл 150 ал.1, във  
ъзка  с  чл. 149 ал.1 т  3 от  Коистіітуцията  на  Реnубnика  България  и  чл.8 от  

ЗQС, прие  
РЕШЕНЕ  N39 

да  се  внесе  искане  в  Конституционен  съд  относно  повдигане  на  спор  
а  компетентност  между  Общиноки  съвет  - Г!ерник  и  fvlинистъра  на  

здрзвеопазването  във  връзка  с  правомошията  му  по  ЧА.101 ал.5 тl от  
Закона  за  лечебнитезаведения . 

- Ксйто  е  съгласеи  с  предложението  за  искане  от  Р  бГоджет  за  3 
мАрд.лв. целева  субсидия  за  ОРБ  Р. нгелава , моля  да  гласува. 

ГЛАСУВА  СЕ: 
С  HЗА  - 31, Против  - няма, Въздържали  се  - 4 
СбС  на  оснвание  чл.21 ал.I т.IО  от  3МСА, прие  

РЕШЕНіЕ  N 370 
Предлага  на  Миииртъра  на  финансите  от  преизпълнението  на  

републиканския  бГоджет  да  се  скаже  помощ  на  ОРБ  ,,Р. Ангелова  - гр. 
Перник  чрез  целево  субсидиране  в  размер  на  3 000 000 лв. (3 000 000 000 

- Който  е  съгласен  с  предложението  на  г-жа  Георгиева  - да  се  
проведе  сесия  па  отчета  на  бГоджета, моля  да  гласува. 

АНДРЕЙ  АНДРЕЕВ  - Нека  го  разширим  малко 	,,отчет  и  
актуализация  на  бГоджета . 

ГЛАСУВА  СЕ: 
С  ДА  - 37, Против  - няма, Ввьздържали  се  - 
О6С  на  основание  чл.21 ал.i т. и  чл.44 ал.1 т.5 от  ЗfV1СГvIА, прие  

РЕШЕНіIЕ  
Гез  месец  септември  да  се  проведе  заседание  на  Обі.дински  съвет  - 

Перник, на  което  да  се  обсьди: текущото  изітьлнение  и  актуализаия  на  
бГоджета  на  ОбLцина  Перник  за  199 г. 

і IBAH CTAHEB - Предложих  недо  в  началото, което  председателя  
изпусна. ГVlислех  да  го  вклГочим  в  точката  за  приватизаіия  на  обекти  по  
чл.35. Фирмата  отговаря  на  всички  условия  по  чл.35, допуснато  е  да  бъде  п.о  
чл.3О  и  е  публикувано  в  да. Предлагам  да  отпадне  обекта  от  Протокол  iч  4 
Решение  N 311 като  несьстоятелно . фирмата  след  публикуване  в  ДВ  е  
обжалвала. Предлагам  да  се  гласува  с  дргите  обекти  по  чл.35. 

ГОР t4Й  ДРАГАНОВ  - Г-н  Станев  предлага  обекта  - р-т  ,,Чайка  да  
отпадне  от  чл.3О  и  да  премине  по  чл.35, за  което  има  надлежно  оформеи.и  
докумеити , който  са  проверени  и  от  Гориста  на  Q6С. Към  ДЗ  164 да  се  
д.обави  и  р-т  ,,чайка  ул. Бл. Гебрев, і . . ок. 

АНТОАНЕТА  rEQ?rіIEB. . 	 ! е  си1 че  по  чл.35 вече  сме  
приклГочили  да  работим. февр 	mесец;\ 	се  взимаше  решение  за  
•приватизация  на  4 оф  имаше 	а 	о  чл.35, когато  се  разви  
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